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PRororcó¿ NR 79102
Z posied zenia Komisj i Rewizyjnej

w dniu I I wrzeinia2002 roku.

Posiedzenie zwolane celem rczpafrzenia wniosku Komisji Oéwiaty,

Kultury i Sportu o zbadanie sprawy bezumownego skladowania materialów

budowlanych na terenie bgd4cym wlasnoéci4 Gminy, ptzez radnego Bogdana

Bolwiúskiego.
Naczelnik Wydzialu Geodezji - Pani Leokadia Meresiúska zapoznala czlonków

komisji z mapkami geodezyjnymi w/w terenu (dzialka 991). Teren ten moZe byó

w przyszloici sprzedany na powiEkszenie dziaLek s4siednich dla ich lepszego

zagospodarowania. W takim przypadku sprzedal bqdzie w drodze

bezprzetargowej. Osoby zainteresowane kupnem na wlasny koszt dokonaly juZ

podziatu tej dzialki. Zarzqd wstrzymywal sig ze sprzeduh4 zanim nie wybuduje

sig na tym terenie kanalizacji sanitarnej do bloków komunalnych.
Aktualnie na dzialce radny Bolwióski skladuje materiaty budowlane; wczeéniej

wyrównal ten teren, co moZe naruszaó stosunki wodne.
Wyjaónieú udzielil równiez Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Pan Marek

Wolski, który stwierdzil, Ze obecnie przeprowadzona zostala tam kanalizacja

sanitarna. Na pytanie radnych, dlaczego bloki komunalne nie sq podl4czone

odpowiedzial,2e w blokach brak jest sanitariatów.
Na posiedzenie Komisji zaproszono Pani4 Naczelnik Barbarg Blaszkiewicz,

którq pytano o furódla finansowania budowy chodnka przy ul. Glowackiego.
Pani Blaszkiewicz poinformowala, 2e budowa tego chodnika nie byla

finansowana ze érodków budZetowych lecz ze érodków Swigtokrzyskiej
Dyrekcji Dróg w Piúczowie.
Czlonkowie Komisji Rewizyjnej dokonali wizji lokalnej na dzialce nr 991.

Stwierdzono, Ze na w/w dzialce, na powierzchni okolo 100 m' skladowane sA

materialy budowlane (cegla). Ponadto stoi tam gara? blaszany, a front dziatki

ogrodzono siatk4. Na terenie dzialki znajduje siE równieZ dula iloSó gruzu

i ziemi.
Z wyjaí;nieá Pani Naczelnik Meresiáskiej wynika, 2e lJrzqd Miejski nie zawieral

z nikim umowy dzierlav,ry przedmiotowej dzialki, jak równiez nie wydawal

zezwolenia na skladowanie tam jakichkolwiek materialów, ani na wywohenie
gruzu i ziemi.

W zwiazku z powyZszym Komisja Rewizvjna wnioskuje:
1. Naliczvó wlaScicielowi skladowanych materialów b h oraz

&fazu. oplatv za bezumowne korzystanie z dzialki. która iest wlasnoScia
gminy.



/. Zobowiazaó wlaéciciela do niezwloczneqo usuniecia materialów
budowlanych oraz earazu z dzialki nr 991.

Komisja Rewizyjna skontrolowala równieZ inwestycjQ pod nazwq ,,Budowa
kanalizacji na ul. Glowackiego". Stwierdzono, 2e do wykonanej kanalizacii nie
zostaty przylqczone bloki komunalne, co bylo intencj4 radnych, gdy inwestycja
tabytawprowadzona do budZetu na 2002 rok.
Czlonkowie Komisji rozmawiali z mieszkaúcami bloków komunalnych.
Mieszkaúcy sQ, zbulwersowani faktem, 2e kanalizacja zostala wybudowana dla
wybranych mieszkaúców JEdrzejowa, a u nich przez wiele lat nie rozwi4zuje sig
problemu kanalizacji ani dostgpu do wody.

m czlonkowie Komisii wniosku
niezwlocznie podjal dzialania majace na celu podlaczenie bloków komunalnych
do wvbudowanej kanalizacj i sanitarnej.
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